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Skrivelse seminarium om folkhälsa och förebyggande 
arbete 
 
Nämnden uppdrog 2006 till förvaltningen att komma tillbaka till nämnden med förslag om 
hur vi kan intensifiera arbetet för folkhälsan. Farsta-området har stort behov av ett sådant 
arbete.  
 
Vi föreslår nu att detta arbete startar i form av ett seminarium hösten 2007 om hur hälsoläget 
ser ut i vårt område samt vilka sociala problem vi ser. 
 
Syftet är att vi tillsammans diskuterar hur vi kan minska ohälsan och öka tryggheten bland 
invånarna i Farsta. Kan vi förebygga bättre? Förutom material från stadens och landstingets 
folkhälsoarbete ser vi möjligheten att använda några exempel från socialtjänsten som underlag 
för detta seminarium.  
 
Deltagare bör vara nämnden samt berörda chefer i förvaltningen och från landstinget samt 
representanter för intresserade frivilligorganisationer.  


